
 

HÄSSELBY-VÄLLINGBY 

STADSDELSNÄMND 
 

PROTOKOLL 2-2010 
25 mars 2010 

NÄRINGSLIVSRÅDET  

 

  

 

 

 

Närvarande:  

Birgitta Wahlman, ordförande Stadsdelsnämnden 

Bengt Roxne Stadsdelsnämnden 

Helen Jäderlund Eckardt Stadsdelsnämnden 

Staffan Lundmark Vinsta företagsgrupp 

Tom Mellkvist Ekenman/nyföretagarcentrum 

Håkan Rosander. Vinsta företagsgrupp 

Swaraj Paul PPPolymer 

Lars Jakobsson Småföretagargruppen Hej Hässelby 

Ronny Hammarlund Jobbtorget 

Sven-Göran Södergren Avd Stadsdelsmiljö o Teknik  

Gabrielle Ljungberg Avd Stadsdelsmiljö o Teknik   

 

Anmält förhinder: Jesper Ackinger, Mats Arenander, Lars-Åke Davidsson, 

Magnus Ehrenstråhle, Lena Lindvall, Ewa Ohlsson-Lundin,  

 

 

Sekreterare:_____________________ 

 Gabrielle Ljungberg 

 

 

Justeras             /                  2010 

 

 

 

_____________________________ ________________________________ 

Birgitta Wahlman  Swaraj Paul 

 

 

 

§1a Öppnande av sammanträde mm 

 Ordförande Birgitta Wahlman hälsade välkommen till dagens sammanträde och 

förklarade mötet öppnat. 

En ny ledamot Lars Jakobsson presenterades. Han representerar 

småföretagargruppen Hej Hässelby. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Swaraj Paul 

Dagordningen godkändes. 

  

§1b Föregående protokoll 

 Protokoll 1 av den 4 februari 2010 är justerat. 

Håkan Rosander påpekade att nämnden saknar en beslutspunkt i 

verksamhetsplanen för 2010 om att främja och öka företagandet i stadsdelen. 
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Med denna synpunkt lades protokollet till handlingarna. 

  

§2 Vällingby parkstad, fortsatt planarbete 

 Stadsbyggnadskontoret kommer att upprätta en detaljplan för ”Vällingby 

parkstad”. Där kommer synpunkter från programsamrådet på bland annat 

följande att beaktas: Lägre höjd på de så kallade profilhusen, bullerförsegling 

(glas) sätts upp mot Bergslagsvägen, planering för förskola, gruppboende och 

äldreboende beaktas samt att området ska bli företagarvänligt. 

Rådet följer utvecklingen. 

  

§3 Earth hour 2010 

 En global klimatmanifestation med Världsnaturfonden som initiativtagare sker 

kl 20.30 – 21.30 den 27 mars. Stockholm har beslutats vara med. Vi uppmanas 

att släcka all belysning under den aktuella timmen dock inte så att säkerheten 

riskeras. 

  

§4 Hässelby-Vällingby - en miljöstadsdel. Upprop till företagen 

 Delades ut brev som vänder sig till företagare i västerort och som bland annat 

erbjuder företagen att ansluta sig till Klimatpakten. 

Diskuterades hur brevet ska distribueras.. 

  

§5 Broschyr om stadsdelen. Strategier för marknadsföring. 

 Foldern som ska få företagare att förlägga sin verksamhet i Hässelby-

Vällingbyt är klar och kommer att delas ut på företagarmässor med flera 

ställen/tillfällen. 

  

§6 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Sven-Göran Södergren lämnade en lägesrapport över pågående arbete i BID. En 

avsiktsförklaring håller på att tecknas. Trafikkontoret kommer bland annat att ta 

fram en uppdragsbeskrivning för anlitande av en belysningskonsult. 

Rådet följer frågan. 

  

§7 Rapport från Lobrå´s arbetsgrupp Näringsliv och centrumanläggningar 

 Rapport från senaste mötet i Lobrå gavs; En handlingsplan med 

trygghetsskapande åtgärder är upprättad för hela stadsdelsområdet. En stödgala 

för Haiti hölls i februari. Den gav kr 11.000:-. 

Hässelby gårds centrum firar 50 år den 8 maj. 

Belysningen i Vällingby C kommer att förbättras till hösten 2010. 

  

§8 Flerårsprogram 2011 - 2013 

 Ett utkast till förvaltningens flerårsprogram för åren 2011 - 2013 i den del som 

berör näringslivet delades ut. Beslut i nämnden sker i april. 

Beslutades att alla rådets medlemmar ska få utkastet för att kunna komma in 

med synpunkter. 
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§9 Aktuell information från Stockholm Business Region (SBR) 

 Stockholm är den fjärde största investeringsstaden i Europa. 

Kunskapsintensiva områden expanderar mest. 

  

§10 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 På Jobbtorget drivs ett stort projekt med stockholmsvärdar. Ett hundratal 

ungdomar kommer att få anställning efter praktik på någon av stadens 

förvaltningar eller bolag. Detta sker i samarbete med Arbetsförmedlingen. 

 

Nämnden har tilldelat Nyföretagarcentrum ett bidrag på kr 50.000:-. 

Statistik från Nyföretagarcentrum efterlystes. 

  

§11 Övriga frågor 

 En folder som stadsdelsförvaltningen har upprättat, delades ut. 

På nästa möte, den 20 maj, kommer Bengt Roxne att  vara ordförande, då 

Birgitta Wahlman har förhinder. 

 

________________________ 


